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Solec Kujawski zosta³ laureatem 
kujawsko - pomorskiego etapu konkursu 
„Europejskie Nagrody Przedsiêbiorczoœci” 
2007. Regionalna kapitu³a pod przewod-
nictwem marsza³ka województwa Piotra 
Ca³beckiego wy³oni³a czterech laureatów, 
wœród których znalaz³a siê aplikacja 
konkursowa przygotowana przez solecki 
urz¹d miasta „Przedsiêbiorczoœæ  drog¹ 
do rozwoju gminy” w kategorii „Nagroda 
za Wspieranie Przedsiêbiorczoœci”. 
Przyznawana nagroda w tej konkretnej 
kategorii wyró¿nia skuteczne i nowatorskie 
narzêdzia polityki przedsiêbiorczoœci         
i przyci¹gania inwestorów, zw³aszcza       
w regionach mniej uprzywilejowanych. 
Kolejnym etapem konkursu jest wy³onienie 
laureatów na szczeblu krajowym. Ka¿de 
pañstwo mo¿e zg³osiæ w ka¿dej z piêciu 

kategorii konkursowych nie wiêcej ni¿ 
dwóch kandydatów. Ostateczny termin 
sk³adania zg³oszeñ kandydatów krajowych 
up³ywa we wrzeœniu. 

Solecki projekt
laureatem

VIII sesja rady miejskiej

Dokoñczenie na str. 3

Na ostatniej sesji rady miejskiej radni 
podjêli decyzjê o zaci¹gniêciu kredytu       
z funduszu rozwoju inwestycji komu-
nalnych na wykonanie projektu tunelu pod 
torami. Przetarg zosta³ rozstrzygniêty       
w kwietniu br. wykonawc¹ bêdzie biuro 
projektów NOT Toruñ. Projekt ma powstaæ 
do koñca listopada br. W maju rozpoczê³y 
siê robocze spotkania przedstawicieli 
soleckiego urzêdu miasta z wykonawc¹ 
projektu, a tak¿e Zarz¹dem Dróg 
Wojewódzkich oraz PKP. Podczas tych 
spotkañ omawiane s¹ mo¿liwe warianty 
docelowego rozwi¹zania komunikacyj-
nego w rejonie tunelu. Jak poinformowa³ 
radnych na sesji burmistrz Antoni 
Nawrocki, nie jest to ³atwe zadanie ze 
wzglêdu na obecny uk³ad ulic w rejonie 
projektowanego przejazdu pod torami, 
jednak jego wykonanie jest dla miasta 
niezbêdne.

Kolejny blok uchwa³, nad którymi 
g³osowa³a rada dotyczy³ problematyki 
mieszkaniowej. Zosta³y przyjête „Wielole-
tni program gospodarowania mieszka-
niowym zasobem gminy” oraz uchwa³a     
o sprzeda¿y 14 lokali komunalnych 
zlokalizowanych w czterech nieruchomo-
œciach (ul. 23 Stycznia 30 - 7 lokali 
mieszkalnych, ul. Bydgoska 24 - 5 lokali 
mieszkalnych, ul. Tartaczna 24 - 1 lokal 
mieszkalny, ul. Tartaczna 26 - 1 lokal 
mieszkalny). Aktualizacja zapisów 
wieloletniego planu dotyczy mo¿liwoœci 
obni¿ania i podwy¿szania stawki bazowej 
czynszu. Przes³ankê do obni¿enia stawki 
stanowi¹: z³y stan techniczny budynku, 
niekorzystna lokalizacja budynku  strefa 
peryferyjna,  standard mieszkania  
wyposa¿enie w WC, ³azienkê i wspóln¹ 
kuchnie, lokalizacja w suterenie czy 
oficynie. Z kolei stawkê bazow¹ czynszu 
mo¿na bêdzie podnieœæ w przypadku 
podnajmowania przez najemcê lokalu 
osobom trzecim. Powinno to pozwoliæ na 
zminimalizowanie liczby takich wypad-
ków oraz odzyskiwanie lokali przez 
gminê. W uchwale rada przewidzia³a 
równie¿ sytuacje, w których mo¿liwe 
bêdzie umorzenie czêœci zaleg³oœci            
i odsetek z tytu³u nieterminowego p³acenia 

czynszu. Najemcom, którzy dobrowolnie  
zamienili siê na lokal mniejszy lub             
o ni¿szym standardzie i sp³acili po³owê 
zaleg³oœci czynszowej po zawarciu ugody 
bêd¹ mogli liczyæ na umorzenie do 50 proc. 
zaleg³oœci i do 100 proc. odsetek. 

Radni podjêli te¿ decyzjê o udzieleniu 
pomocy finansowej powiatowi bydgos-
kiemu z przeznaczeniem na modernizacjê 
boiska sportowego przy Zespole Szkó³ 
Ogólnokszta³c¹cych i Zawodowych oraz 
Gimnazjum Publicznym nr 2 (ul. 29 
Listopada). Pomoc ta wyniesie 75 tys. z³. 
Koszt modernizacji to 300 tys. z³. O po³owê 
œrodków starostwo wyst¹pi³o do minis-
terstwa sportu, drug¹ czêœæ niezbêdnych 
œrodków zapewni¹ w równych czêœciach 
starostwo i gmina Solec Kujawski. Je¿eli 

- Dziêkujemy serdecznie za wielo-
krotnie okazywan¹ dobr¹ wolê wspó³pracy 
i pomoc w rozwi¹zywaniu trudnych 
problemów dotycz¹cych naszego œrodowi-
ska. Dziêkujemy za wspieranie i uczestni-

czenie we wszystkich wa¿nych dla naszego 
miasta wydarzeniach, za religijne              
i patriotyczne wychowywanie m³odego 
pokolenia, za niezwyk³¹ umiejêtnoœæ 
zjednywania ludzi, ³agodzenie konfliktów  
i ludzk¹ dobroæ.

Takie s³owa pod adresem ksiêdza 
kanonika Tadeusza Zab³ockiego skierowa-
li przedstawiciele soleckiego samorz¹du   
z okazji jego przejœcia na emeryturê. 
S³owa te odczyta³ Boles³aw Boczkaja, 

Dokoñczenie na str. 2
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przewodnicz¹cy rady miejskiej podczas 
Mszy Œw. odprawionej 1 lipca br.,  w dniu 
39. rocznicy objêcia przez ks. T. 
Zab³ockiego parafii Najœwiêtszego Serca 
Pana Jezusa. Tego dnia, po niepe³na 40 
latach od objêcia funkcji proboszcza, 
parafianie zgotowali  uroczyste po¿egna-
nie w zwi¹zku z przejœciem ks. 
Zab³ockiego na emeryturê.

Serdeczne podziêkowania za jego 
pasterzowanie p³ynê³y ze wszystkich 
stron. Za ojcowsk¹ opiekê dziêkowa³y 
dzieci z oazy, przedstawiciele organizacji  
i stowarzyszeñ, które doœwiadczy³y 
dobroci i wsparcia ksiêdza kanonika. Za 
pomoc i przygarniêcie pod swoje skrzyd³a 
dziêkowali równie¿ chórzyœci z Chóru 
„Œw. Cecylia”, a tak¿e pielgrzymi z grupy 
niebiesko - czarnej oraz pozostali para-
fianie. W imieniu grupy 11 ksiê¿y, których 
powo³ania kszta³towa³y siê pod ojcow-
skim okiem ks. Zab³ockiego g³os zabra³ ks. 
dr Tomasz Kalociñski. Ze s³ów kierowa-
nych pod adresem ksiêdza jubilata 
przebija³a wdziêcznoœæ za lata pos³ugi 
duszpaster-skiej. Z ust wszystkich 
sk³adaj¹cych podziêkowania p³ynê³y 
najg³êbsze wyrazy szacunku i wdziêcznoœ-
ci za serce, takt  i wra¿liwoœæ, z jakimi ks. 

T. Zab³ocki pe³ni³ przez tyle lat kap³añsk¹ 
pos³ugê, daj¹c swoim parafianom radoœæ    
z przynale¿noœci do tej w³aœnie rodziny 
parafialnej, nios¹c pocieszenie i pomoc     
w ró¿nych trudnych sytuacjach ¿yciowych. 
Ale dziêkowano równie¿ za wybudowanie 
domu parafialnego, w którym ka¿dy 
znajdowa³ swoje miejsce, czêste odna-
wianie koœcio³a, wykonanie nowych 

schodów, posadzki, ³awek. Dzieci oazowe 
przekaza³y s³owa wdziêcznoœci za to, ¿e 
ca³y czas koœció³ by³ otwarty i mo¿na by³o 
przyjœæ siê pomodliæ. Za serdeczne 
przyjêcie podziêkowa³ tak¿e nowy 
proboszcz ks. Roman Kneblewski. Wyrazi³ 
przekonanie, ¿e na emeryturze ks. 
proboszcz senior bêdzie nadal aktywnie 
uczestniczy³ w ¿yciu parafii, s³u¿¹c swoj¹ 
pomoc¹ i doœwiadczeniem.

Po odœpiewaniu „Sto lat” nie milk³y 
p³yn¹ce z serc wszystkich obecnych 
oklaski na dowód szacunku, jakim cieszy 
siê ks. Tadeusz Zab³ocki.

Ks. kanonik Tadeusz Zab³ocki pochodzi z wielodzietnej, 
góralskiej rodziny spod Nowego S¹cza, gdzie urodzi³ siê 2 
stycznia 1931 r. Jako ma³y ch³opiec, w 1939 r. przeprowadza 
siê wraz z rodzin¹ do Wolic ko³o Barcina. Koñczy inowroc-
³awskie Liceum im. Jana Kasprowicza. Na studia teologiczne 
udaje siê do Wy¿szego Seminarium Duchownego                 
w GnieŸnie. 31 maja 1958 r. z r¹k ks. prymasa Stefana 
Wyszyñskiego otrzymuje œwiêcenia kap³añskie. Przez 10 lat 
pracuje jako wikariusz w D¹brówce ma³ej, Damas³awku         
i Witkowie. 1 lipca 1968 r. obejmuje parafiê Najœwiêtszego 
Serca Pana Jezusa w Solcu Kujawskim, w której funkcjê 
proboszcza pe³ni do 25 czerwca 2007 r.
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uda siê uzyskaæ dofinansowanie, boisko 
zostanie wyremontowane i bêd¹ zeñ 
korzystaæ soleccy uczniowie.

Ponadto rada uchwali³a nowe stawki 
op³aty sta³ej za przedszkole (od 1 wrzeœnia 
bêdzie ona wynosiæ 90 z³  od 2001 r., mimo 
wzrostu kosztów utrzymania przedszkoli, 
nie by³a ona zmieniana i wynosi³a 80 z³) 
oraz negatywnie zaopiniowa³a projekt 
rozporz¹dzenia ministerstwa œrodowiska 
w sprawie obszarów specjalnej ochrony 
ptaków Natura 2000. Zdaniem rady projekt 
Natura 2000 nie sprzyja rozwojowi 
gospodarczemu uniemo¿liwiaj¹c budowê 
stopni wodnych, a tak¿e przepraw na 
Wiœle. Stanowisko to poprzedzi³y 
konsultacje z radami so³eckimi, które 
wyrazi³y negatywn¹ opiniê w tej sprawie, 
poniewa¿ zdaniem rolników, projekt 
Natura 2000 uniemo¿liwia rozwój 
gospodarstw rolnych.

Interpelacje
Du¿y ruch samochodów ciê¿arowych 

na ulicy B³onie (Mariusz Zmaorowski); 
przydro¿ne krzewy i drzewa ograniczaj¹ce 
widocznoœæ na drodze z Solca do 
Przy³ubia, remont chodnika przy ul. 
Toruñskiej (Jan Koszarski); wywóz 
odpadów pochodzenia zwierzêcego przez 
jedn¹ z soleckich firm i pytanie o to jakie 
podjêto kroki, aby te praktyki ukróciæ 
(Micha³ Kuligowski) oraz ruch samocho-
dów o wysokim tona¿u, a tak¿e nagminne 
przekraczanie prêdkoœci na ul. 22 Lipca i 
wynikaj¹ca st¹d koniecznoœæ wzmo¿enia 
w tym rejonie kontroli radarowych (Maciej 
Kuligowski) to niektóre ze spraw porus-
zonych przez radnych. Na pytania te 
odpowiedzieli przedstawiciele kierown-
ictwa urzêdu miasta.

Teresa Substyk, zastêpca burmistrza 
odnosz¹c siê do interpelacji dotycz¹cej 
ciê¿arówek na ul. B³onie wyjaœni³a, ¿e 
jedyne co gmina mo¿e zrobiæ to sprawdziæ, 
czy prowadzone us³ugi nie s¹ zbyt 
uci¹¿liwe dla mieszkañców oraz czy na 
tym terenie nie jest prowadzona dzia³al-
noœæ przemys³owa. Poinformowa³a 
jednoczeœnie, ¿e pojazdy maj¹ prawo 
wje¿d¿aæ na teren prowadzonej dzia³aln-
oœci us³ugowej: - Podczas budowy 
bezkolizyjnego przejazdu przez tory, nale¿y 
wykonaæ dojazd na teren po by³ych GS-
ach. W planach jest koncepcja przebudowy 
ul. B³onie przy jednoczesnym wytyczeniu 
swobodnego wjazdu na ten teren. 

Barbara Bia³kowska, pe³nomocnik 
burmistrza, poinformowa³a o planowanym 
spotkaniu z przedstawicielami Zarz¹du 
Dróg Wojewódzkich, na którym m.in. 
poruszony zostanie problem wycinki 
krzewów przy drodze w kierunku 
Przy³ubia oraz remontu chodnika przy ul. 
Toruñskiej. - Zarz¹d Dróg Wojewódzkich 
wprawdzie przes³a³ do urzêdu porozumie-
nie, w którym zobowi¹za³ siê do przeka-
zania kostki brukowej, ale pozosta³e 

koszty wykonania mia³aby pokryæ gmina. 
Bior¹c pod uwagê zakres prac oraz 
zmianami w organizacji ruchu, nie jest to 
zbyt korzystna oferta. Dlatego podczas 
spotkania z przedstawicielami zarz¹du 
dróg podejmiemy próbê wynegocjowania 
lepszych warunków.

Je¿eli chodzi o wywóz odpadów na pola 
B. Bia³kowska zapewni³a, ¿e zostan¹ 
przeprowadzone rozmowy z przedsiê-
biorstwem w tej sprawie. Ustosunkowuj¹c 
siê do problemu ruchu ciê¿arowego na ul. 
22 Lipca oraz przekraczania prêdkoœci B. 
Bia³kowska zwróci³a uwagê, ¿e ciê¿ki 
transport powy¿ej 3,5 tony ma obowi¹zek 
poruszania siê ul. 22 Lipca, po to, aby 
wyeliminowaæ go z ulic w centrum miasta. 
Natomiast do policji zostanie skierowana 
proœba o wzmo¿enie kontroli radarowych.

Sprawozdanie burmistrza
Na pocz¹tek burmistrz Antoni 

Nawrocki przedstawi³ informacjê na temat 
wykonania bud¿etu za pierwszych piêæ 
miesiêcy tego roku (od stycznia do maja). 
Wynika z niej, ¿e do miejskiej kasy 
wp³ynê³o w tym czasie o ponad 1,6 mln z³ 
wiêcej ni¿ zak³ada³ plan, co stanowi 10 
proc. wzrost w stosunku do pierwotnie 
zak³adanych na ten okres wielkoœci. Je¿eli 
chodzi o finansowe wykonanie inwestycji, 
ukszta³towa³o siê ono tak¿e na dobrym 
poziomie, gdy¿ wynios³o 6,2 mln. z³. 
Burmistrz  poinformowa³ równie¿              
o rozstrzygniêtych przetargach, min. na 
wykonanie budynku socjalnego na Osiedlu 
Toruñskim,  który  wygra³a  f i rma                 
z Malborka; przeznaczeniu budynku przy 
ul. Piastów, gdzie dawniej mieœci³ siê 
Zarz¹d Budynków Mieszkalnych, na lokale 
mieszkalne. Maja powstaæ cztery mies-
zkania, do których wprowadz¹ siê osoby 
samotne zajmuj¹ce dot¹d lokale o ni¿szym 
standardzie i wiêksze. W okresie, którego 
dotyczy sprawozdanie przyst¹piono tak¿e 
do sporz¹dzania dokumentacji na moder-
nizacjê Soleckiego Centrum Kultury.  
Poniewa¿ zakres prac modernizacyjnych 
jest szeroki i s¹ one skomplikowane, st¹d 
b ê d ¹  c z a s o c h ³ o n n e   p o d k r e œ l i ³                   
A. Nawrocki. Gmina wyst¹pi³a te¿ do 
ministerstwa kultury o dofinansowanie 
wykonania dokumentacji. Kolejny 
wniosek o ministerialn¹ dotacjê dotyczy³ 
modernizacji budynku Zespo³u Szkó³ nr 1 
przy ul. Koœciuszki.  Wnioskowaliœmy      
o 150 tys. z³ do ministerstwa edukacji. 
Je¿eli otrzymamy te pieni¹dze, gmina 
do³o¿y drugie tyle i za te œrodki zostanie 
wymieniony dach oraz zmodernizowana 
klatka schodowa  doda³ burmistrz. 
Powiêkszy siê równie¿ Publiczne 
Przedszkole „Promyczek”, w którego 
budynku zostan¹ zaadaptowane dawne 
pomieszczenia mieszkalne. Dziêki temu 
bêdzie mo¿na stworzyæ dwa dodatkowe 
oddzia³y przedszkolne. Mia³yby one ruszyæ 
ju¿ od 1 wrzeœnia br.

Zamiana budynków

Jedna z uchwa³, która znalaz³a siê        
w porz¹dku obrad ósmej sesji rady 
miejskiej mia³a rozstrzygn¹æ o stanowisku 
rady wobec propozycji starostwa powia-
towego zamiany budynków szkolnych. 
Chodzi o przejêcie przez gminê budynku 
przy ul. 23 Stycznia (obecnie mieœci siê tu 
Zespó³ Szkó³ Ogólnokszta³c¹cych              
i Zawodowych). W zamian gmina 
odst¹pi³aby starostwu swoje udzia³y          
w nieruchomoœci przy ul. 29 Listopada     
(w czêœci obiektu jest Zespó³ Szkó³ 
Ogólnokszta³c¹cych i Zawodowych,         
a w czêœci Gimnazjum nr 2). Obecny na 
sesji starosta bydgoski - Kazimierz 
Krasowski przedstawi³ propozycjê 
powiatu. Stwierdzi³, ¿e starostwu zale¿y na 
tym, aby uczniowie, którzy ukoñcz¹         
w Solcu szko³ê œredni¹ mieli szansê na 
wybór i ukoñczenie dobrej uczelni 
wy¿szej. Poinformowa³ równie¿ o swoich 
planach, dotycz¹cych szko³y przy ul. 29 
Listopada, która w najbli¿szych miesi¹-
cach mog³oby staæ siê szko³¹ æwiczeñ dla 
Uniwersytetu Kazimierza Wielkiego,        
a wizyty nauczycieli oraz studentów          
z uniwersytetu wp³ynê³yby mobilizuj¹co 
zarówno na uczniów jak i nauczycieli       
w osi¹ganiu jeszcze lepszych wyników ni¿ 
do tej pory. Starostwu zale¿y na zebraniu 
wszystkich uczniów w jednym budynku po 
to, aby ³atwiej zespó³ zintegrowaæ, gdzie 
³atwiej jest o rywalizacjê i konkurencjê. 
Starostwo zamierza zainwestowaæ           
w budynek szkolny, którego dotyczy 
zamiana dlatego K. Krasowski oczekuje na 
podjêcie decyzji przez radê. Jeœli bêdzie 
ona pozytywne, stosowne œrodki na 
inwestycjê zostan¹ wpisane do projektu 
bud¿etu powiatu na 2008 r. Z wypowiedzi 
radnych wynika, ¿e nie s¹ oni przeciwni 
zamianie. Jednak, co podkreœlili, zbyt ma³o 
szczegó³owych informacji na temat 
finansowej strony przedsiêwziêcia, brak 
szerszej dyskusji na ten temat, a tak¿e 
organizacji oœwiaty w naszym mieœcie       
w ogóle, sk³aniaj¹ radnych do odsuniêcia 
decyzji na kolejn¹ sesjê. Do tego czasu 
bêdzie mo¿liwe dok³adne przeanalizowa-
nie propozycji starostwa, rozwa¿eniu 
plusów i minusów oraz przeprowadzenie 
konsultacji w œrodowisku nauczycieli.       
- Problem maj¹tkowy jest równie¿ bardzo 
istotny i wzbudza du¿o emocji. Wa¿ne jest, 
aby zamiana budynków szkó³ op³aci³a siê 
gminie. Jeœli zrealizowa³yby siê plany,       
o których wspomnia³ starosta dotycz¹ce 
utworzenia poradni psychologicznej, 
doradztwa zawodowego, szko³y æwiczeñ 
oraz filii Uniwersytetu Technologiczno -  
Przyrodniczego, mieszkañcy z pewnoœci¹ 
zaakceptowaliby zamianê - powiedzia³a 
Alicja ¯aguñ, przewodnicz¹ca komisji 
edukacji.

Zwróci³a siê te¿ z proœb¹, o prze³o¿enie 
g³osowania nad uchwa³¹. Rada w g³osowa-
niu jednog³oœnie zdecydowa³a o prze-
³o¿eniu na kolejn¹ sesjê rozstrzygniêcia    
w sprawie zamiany budynków szkolnych.

Dokoñczenie ze str. 1
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Nasi
dzielnicowi

CO Z PUNKTEM ZUS-U?
Po opuszczeniu przez Zarz¹d 

Budynków Mieszkalnych swojego lokalu 
przy ul. Piastów i w zwi¹zku z rozpoczê-
ciem adaptacji budynku na mieszkania 
zamkniêty zosta³ punkt obs³ugi ZUS-u. 
Obecnie trwaj¹ rozmowy dotycz¹ce 
zmiany lokalizacji siedziby ZUS-u           
w naszym mieœcie. Najprawdopodobniej    
w ci¹gu najbli¿szego tygodnia sprawa siê 
rozstrzygnie.

WYBRALI I NIE WYBRALI
Mieszkañcy Osiedla Leœnego wybrali 

zarz¹d osiedlowy na kolejn¹ kadencjê. 
Przewodnicz¹cym zosta³ ponownie Jan 
Kwiatkowski. Zastêpc¹ przewodni-
cz¹cego wybrano Zofiê Maci¹g,, sekreta-
rzem - Henryka Chruœcickiego .  
Pozosta³ymi cz³nkami zarz¹du s¹: 
K r z y s z t o f  F i r g o l s k i  i  W i t o l d  
Lewandowski. Natomiast po raz kolejny 
nie uda³o siê wybraæ zarz¹du Osiedla 
Toruñskiego. Ze wzglêdu na znikom¹ 
frekwencjê zebranie wyborcze siê nie 
odby³o.

KOMPUTERY DLA POLICJI
29 czerwca przedstawiciele w³adz 

miasta podczas wizyty w soleckim 
komisariacie policji oficjalnie przekazali 
sprzêt komputerowy zakupiony za 10 tys. 
z³. Pieni¹dze te by³y zarezerwowane         
w bud¿ecie gminy z przeznaczeniem na 
doposa¿enie naszej policji. Za sumê tê 
zakupiono dwa zestawy komputerowe 
oraz aparat cyfrowy i inne elementy 
wyposa¿enia komisariatu. Za ten poda-
runek podziêkowa³ nadkomisarz Maciej 
Szmelter, komendant soleckiego komi-
sariatu.

NIE JE•DZIÆ NA PAMIÊÆ!
Po zakoñczeniu kolejnych etapów 

utwardzania nawierzchni ulic na Osiedlu 
Leœnym rozpocznie siê sukcesywnie 
zmiana organizacji ruch na drogach 
osiedlowych. W zwi¹zku z tym stopniowo 
bêd¹ pojawiaæ siê nowe znaki drogowe. 
Prosimy kierowców, aby zwracali na nie 
uwagê i nie jeŸdzili na pamiêæ. Do czasu 
ustawienia znaków nale¿y stosowaæ siê do 
obowi¹zuj¹cych powszechnie zasad ruchu 
drogowego.

JEST PRACA
Osoby chc¹ce podj¹æ pracê w sektorze 

finansowym  kredyty mog¹ kontaktowaæ 
siê w tej sprawie pod numerami telefonów: 
801 800 300 lub 058 554 80 80. 
Pracowników poszukuje firma Optima SA.

W skrócie

W policji od 1999 r. , a od stycznia br. 
jest dzielnicowym dzielnicy nr 3, która 
obejmuje: ul. 23 Stycznia (numery 
nieparzyste), ul. 29 Listopada, ul. 
Bojowników o Wolnoœæ i Demokracjê, ul. 
Do Wis³y, ul. Dworcowa, ul. Garbary, ul. 
Kujawska (numery parzyste), Plac Jana 
Pawla II, ul. Powstañców (numery 
nieparzyste), ul. Robotnicza, ul. Sportowa, 
ul. Œrednia (od ul. Powstañców do ul. 
Kujawskiej), ul. Toruñska od nr 1 (parzy-
ste i nieparzyste do ul. Kujawskiej), ul. 
U³añska, ul. Wolnoœci, ul. Jagodowa i wieœ 
Chroœna. 

St.post. Wojciech Wañdoch

Tel. kom. 695 350 749

Do 13 lipca br. rodzice mog¹ sk³adaæ 
w szko³ach, do których bêd¹ uczêszczaæ 
ich dzieci w roku szkolnym 2007/2008, 
wnioski o dofinansowanie zakupu 
podrêczników i szkolnych mundurków.

Pomoc w formie dofinansowania 
zakupu podrêczników jest udzielana 
uczniom zerówek oraz klas I  III. Nie mo¿e 
ona przekroczyæ kwoty 70 z³ (zerówki), 
130 z³ (kl. I), 150 z³ (kl II) i 170 z³ (kl. III). 
Pomoc jest udzielana na wniosek rodziców 
ucznia. Wniosek sk³ada siê w szkole, do 
której dziecko bêdzie uczêszczaæ w roku 
szkolnym 2007/2008. Do wniosku nalezy 
do³¹czyæ zaœwiadczenie o wysokoœci 
dochodów. Je¿eli rodzina korzysta ze 

œwiadczeñ pieniê¿nych z pomocy spo³ec-
znej, zamiast zaœwiadczenia o wysokoœci 
dochodów nale¿y przed³o¿yæ zaœwiad-
czenie o korzystaniu ze œwiadczeñ 
pieniê¿nych z pomocy spo³ecznej. 

Identyczne dokumenty nale¿y do³¹czyæ 
do wniosku o dofinansowanie zakupu 
jednolitego stroju. Pomoc w wysokoœci 50 
z³ przys³uguje uczniom szkó³ podstawo-
wych i gimnazjów.

W obu wypadkach, tj. wyprawki 
szkolnej na zakup podrêczników oraz 
dofinansowania do zakupu mundurków 
pomoc przys³uguje rodzinie, w której 
miesiêczny dochód na osobê nie przekracza 
351 z³ netto.

Na podrêczniki
i mundurki

Soleccy stra¿acy uczestnicz¹ w wielu 

takich akcjach ratowniczych. Zbyt wielu. 

Gdyby nie brawura i nagminne ³amanie 

przepisów ruchu drogowego takich 

tragedii by³oby z pewnoœci¹ znacznie 

mniej. Có¿, wypada sobie tylko ¿yczyæ, 

aby podczas naszych urlopowych 

wyjazdów na drogach, którymi bêdziemy 

siê poruszaæ  by³o bezpiecznie.
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Nareszcie. Tak z pewnoœci¹ mog¹ 
powiedzieæ uczestnicy dwudniowej 
wycieczki do Kazimierza Dolnego, która 
odby³a siê pod koniec drugiej dekady 
czerwca. Corocznie urz¹d miasta 
organizuje wycieczkê dla rolników          
i cz³onkiñ kó³ gospodyñ wiejskich,          
a przynajmniej od kilku lat marzeniem 
ich uczestników by³ wyjazd do 
Kazimierza. Podczas tegorocznej 
eskapady oprócz Kazimierza zwiedzono 
Pu³awy, Koz³ówkê, Na³êczów, Janowiec 
oraz Kazimierski Park Krajobrazowy.

Od 2 lipca 2007 r. 
w STAROSTWIE 

POWIATOWYM w Bydgoszczy 
obowi¹zuj¹ nastêpuj¹ce godziny 

pracy:

PONIEDZIA£EK 7:30 - 15:30
WTOREK 7:30 - 16:00

ŒRODA 7:30 - 15:30
CZWARTEK 7:30 - 15:30

PI¥TEK 7:30 - 15:00

Tak, wed³ug projektu,  bêdzie wygl¹da³a frontowa elewacja budynku 
handlowo - mieszkalnego, którego budowa rozpoczê³a siê przy ul. Piastów.

15 czerwca odby³ siê IV Gminny 
Przegl¹d Teatrzyków Szkolnych. Na 
deskach „Grzybka” w Zespole Szkó³ nr 1 
przy ul. Koœciuszki wyst¹pi³o szeœæ 
zespo³ów teatralnych.

Jury w sk³adzie: Wanda Bala, Joanna 
Gliszczyñska- Klimczak, Alicja Woœ oraz 
Maria Stachelek przyzna³o trzy pierwsze 
miejsca  i trzy wyró¿nienia. W kategorii 

teatru dramatycznego I miejsce otrzyma³a 
grupa FOCH Z SP4 (kl.VIe), która 
przedstawi³a „Balladynê” w re¿yserii 
Marii Stachelek, w kategorii teatru 
kabaretowego I miejsce otrzyma³y: klasa 
II b z Zespo³u Szkó³ Nr 1 za przedstawienie 
„Kabaret horrorek” w re¿yserii Hanny 
Choromañskiej oraz klasa III b z Zespo³u 
Szkó³ Nr 1  za przedstawienie „Zabawa     
w Œpi¹c¹ Królewnê” w re¿yserii 
Ma³gorzaty Jaskólskiej. Pozosta³e zespo³y 
teatralne otrzyma³y wyró¿nienia: klasa Ic  
z Zespo³u Szkó³ Nr 1 za „Kozuchê 
K³amczuchê” w re¿yserii Anny Wojtasik, 
grupa Smerfy z przedszkola Promyczek za 
„Przygody niegrzecznej ¿abki” w re¿yserii 
Ewy Michalak- Miechy i Zofii Szymczak 
oraz dzieci z przedszkola Reksio za 
przedstawienie pt:. „¯yj z przyrod¹          
w zgodzie” w re¿yserii Katarzyny 
Wadziñskiej. Przyznano równie¿ 14 
nagród za indywidualn¹ grê aktorsk¹. 

Wszystkim grupom teatralnym i ich 
opiekunom gratulujemy udanych wys-
têpów. Sponsorom imprezy: Andrzejowi 
Kowalczykowi, Annie Czaplewskiej, 
Ma³gorzacie Kubas, Renacie Skoniecznej, 
M a r z e n i e  C h o ³ u j  o r a z  C e l i n i e  
Dro¿yñskiej, dziêki którym dzieci 
otrzyma³y s³odycze i upominki, serdecznie 
dziêkuj¹ organizatorzy imprezy Hanna 
Choromañska i Ma³gorzata Jaskólska.

Przegl¹d na grzybku

wnioski do wy¿ej wymienionego planu 
miejscowego. Wnioski nale¿y sk³adaæ na 
piœmie w Urzêdzie Miasta i Gminy Solec 
Kujawski ul. 23 Stycznia 7 86-050 Solec 
Kujawski w terminie do dnia 10 sierpnia 
2007 r. Wniosek powinien zawieraæ 
n a z w i s k o ,  i m i ê ,  n a z w ê  i  a d r e s  
wnioskodawcy, przedmiot wniosku oraz 
oznaczenie nieruchomoœci, której dotyczy.

o przyst¹pieniu do sporz¹dzenia 
zmiany miejscowego planu zagospoda-
rowania przestrzennego terenów 
us³ugowych, produkcyjno-sk³adowych  
i mieszkaniowych po³o¿onych w rejonie 
skrzy¿owania ulicy Leœnej i linii 
kolejowej Bydgoszcz-Toruñ (uchwalo-
nego uchwa³¹ Nr XXII/158/2000 Rady 
Miejskiej w Solcu Kujawskim z dnia 8 
grudnia 2000 r. /Dz. Urz. Woj. Kuj.-
Pom. Z 2001 r Nr 23, poz. 392/).

Na podstawie art. 17 pkt 1 ustawy      
z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu       
i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. 
U. Nr. 80 poz. 717 Z póŸn. zm.) zawia-
damiam o podjêciu przez Radê Miejsk¹ 
w Solcu Kujawskim uchwa³y Nr 
VIII/58/07 z dnia 22 czerwca 2007 r.       
W sprawie przyst¹pienia do sporz¹d-
zenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
terenów us³ugowych, produkcyjno-
s k ³ a d o w y c h  i  m i e s z k a n i o w y c h  
po³o¿onych w rejonie skrzy¿owania 
ulicy Leœnej i linii kolejowej Bydgoszcz-
Toruñ (uchwalonego uchwa³¹ Nr 
XXII/158/2000 Rady Miejskiej w Solcu 
Kujawskim z dnia 8 grudnia 2000 r. /Dz. 
Urz. Woj. Kuj.-Pom. Z 2001 r Nr 23, poz. 
392/). Zainteresowani mog¹ sk³adaæ 

Burmistrz Miasta i Gminy
Solec Kujawski

OG£OSZENIE
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Soleckie Centrum Kultury

W sobotê 23 czerwca z Soleckiego 
Centrum Kultury - ulicami Solca nad Wis³ê 
- wyruszy³ barwny korowód w ludowych 
strojach, z Folklorystycznym Zespo³em 
Solecczanie na czele. Wczeœniej w holu 
SCK (mia³o byæ w plenerze, ale pada³ 
deszczyk) nast¹pi³o rozstrzygniêcie 
konkursu na najpiêkniejszy - najorygina-
lniejszy wianek œwiêtojañski. 

Jury ocenia³o 12 wianków. Nagrodzone 
zosta³y wszystkie, w tym pierwsze miejsca 
za szczególnie wyró¿niaj¹ce siê wianki 
zajêli: Ko³o Gospodyñ Wiejskich               
z Przy³ubia, Martyna Brzeziñska i Justyna 
Graczyk, Janina KuŸniewska, Klub 
Seniora „Szarotka” i Klub Turystów 
Rowerowych „Torpedo”. Wyró¿nienia 
zosta³y przyznane Halinie Franaszczuk, 
Ko³u Gospodyñ Wiejskich z Solca 
Kujawskiego, Zespo³owi „Solecczanie” 
Klubowi Seniora „Niezapominajka”, 
Bydgoskiemu Klubowi Turystyki  
Rowerowej „Gryf” oraz m³odej uczestn-
iczce, odbywaj¹cego siê tego dnia w Solcu 
zlotu PTTK  Kindze Nowickiej.

Nagrody ufundowali: Urz¹d Miasta      
i Gminy oraz Oœrodek Sportu i Rekreacji. 
Imprezê pomog³o zorganizowaæ Wodne 
Ochotnicze Pogotowie Ratunkowe  
gospodarz stanicy „Salina”. Tam w³aœnie 
dosz³o do  tradycyjnego od lat spotkania 
pod has³em „Wi³a wianki”. Za spraw¹ 
grupy Solecczanie wszystko odby³o siê jak 
trzeba  œpiewano stosowne przyœpiewki 
przy ognisku, a panny osobiœcie puœci³y 
wianki do Wis³y… P³ynê³y d³ugo               
i dostojnie bo Królowa Polskich Rzek by³a 
tego wieczora nad wyraz spokojna. D³ugo 
w noc widaæ by³o kolorowe œwiate³ka…

Rodzice dzieci, które wystêpuj¹ w dzieciêcym teatrzyku „Kurtynka” SCK 
postanowili w sposób niebanalny uczciæ Dzieñ Dziecka oraz zakoñczenie sezonu 
i sami „dali” przedstawienie (w po³owie czerwca!), wcielaj¹c siê w znane postaci 
bajkowe i nie tylko. Spektakl pod tytu³em „Family TV” wyre¿yserowa³ Tomasz 
Rudny. Œmiechu by³o co niemiara…

29 czerwca do póŸnych godzin 
nocnych przed Soleckim Centrum Kultury 
trwa³ jazzowy piknik, w którym wyst¹pi³ 
warszawski zespó³, z³o¿ony ze znanych 
m u z y k ó w  w  s k ³ a d z i e :  R O M A N  
KARWOWSKI tr¹bka, MARIUSZ 
W N U K   p u z o n ,  R Y S Z A R D  
KWAŒNIEWSKI - klarnet, ANDRZEJ 
JASTRZÊBSKI  skrzypce, TADEUSZ 
OFERTA - band¿o, TADEUSZ ROBERT 
BARCZYÑSKI - œpiew. OLD STAR OF 
DIXIELAND zagra³ szlagiery muzyki 
rozrywkowej i jazzowe standardy.

Ale grali!

Od 3 lipca br. w ka¿dy wtorek od 12.00 
do 15.00, a tak¿e w czwartek od 10.oo do 
12.00.dzieci, które nie wyjecha³y z Solca 
czeka w Soleckim Centrum Kultury moc 
atrakcji. 

Stowarzyszenie „Rezerwat Kultury       
i Serdecznoœci ”, Soleckie Centrum 
Kultury i niejaki Mister Gadget s¹ 
organizatorami tegorocznych letnich ferii 
w SCK. Ten trzeci tajemniczy organizator 
to de facto powszechnie znana wszystkim 
m³odym ludziom filmowa postaæ rysun-
kowa. I w³aœnie  Gadget bêdzie przewod-
nikiem w  naszej wakacyjnej akcji. Zabawy 

w detektywów, rozwi¹zywanie nie tylko 
kryminalnych zagadek  to tylko niektóre    
z propozycji jawnej akcji o nazwie - 
„Artystyczne inspiracje inspektora 
Gadeta”. Bêd¹ gry i zabawy, dyskoteki, 
artystyczne zmagania z pêdzlem i d³utem, 
komputerowe penetracje, wycieczki, 
p³ywanie w basenie oraz wiele innych 
tajemniczych i trudnych sytuacji i zbiegów 
okolicznoœci. 

Zapraszamy wszystkie dzieci! 

Letnie ferie
z detektywem

Wianki pop³ynê³y
do  morza
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Sport i rekreacja

Ø„Lato 2007 z OSiR-em” - zajêcia 
sportowe dla m³odzie¿y - 25 czerwca - 6 
lipca - godz. 9.00
ØOtwarcie Parku Wodnego po przer-
wie technologicznej - 30 czerwca - godz. 
7.30
ØZgrupowanie pi³karzy Lechii Gdañsk  
- 30 czerwca  - 4 lipca
ØZgrupowanie pi³karzy Polonii 
Warszawa - 13 lipca - 19 lipca
ØZgrupowanie pi³karzy Zawiszy 
Bydgoszcz - 20 lipca - 30 lipca
ØZgrupowanie pi³karzy Polonii 
Warszawa - 1 sierpnia  - 8 sierpnia
ØZgrupowanie pi³karzy Polonii 
Warszawa -12 sierpnia - 20 sierpnia
ØZgrupowanie koszykarzy Polonii 
Warszawa -16 sierpnia - 28 sierpnia
Ø„Zakoñczenie wakacji z OSiR-em” - 
zajêcia sportowe dla m³odzie¿y od 20 
sierpnia do 31 sierpnia - godz. 9.00

Latem w OSiR

10 czerwca grupa kibiców z Solca 
Kujawskiego zasiad³a na trybunach 
stadionu im. Zdzis³awa Krzyszkowiaka    
w Bydgoszczy. W dniu tym rozegrany 
zosta³ Dolcan Cup 2007  VII Europejski 
Festiwal Lekkoatletyczny, w którym udzia³ 
wziê³o wiele znakomitoœci królowej 
sportu, na czele z m.in. Blank¹ Vlasic  
reprezentantk¹ Chorwacji, br¹zow¹ 
medalistk¹ Halowych Mistrzostw Œwiata 
w skoku wzwy¿, czy Sandr¹ Glover - 
Amerykank¹, trzeci¹ podczas Mistrzostw 
Œwiata w Helsinkach, w biegu na 400 
metrów. Barwna i weso³a grupa solecka 
zosta³a za swój doping doceniona przez 
organizatorów i 19 czerwca w Urzêdzie 
Marsza³kowskim w Toruniu z r¹k 
Krzysztofa Wolsztyñskiego, wiceprezesa 
Polskiego Zwi¹zku Lekkiej Atletyki,        
w towarzystwie Czes³awa Ficnera, 

dyrektora Departamentu Edukacji, Sportu                 
i Turystyki Urzêdu Marsza³kowskiego 
otrzyma³a w nagrodê telewizor, który trafi³ 
do Zespo³u Szkó³. Pozostali uczestnicy 
dostali tradycyjne toruñskie pierniki. 
S³owa podziêkowania nale¿¹ siê wszyst-
kim kibicuj¹cym, którzy reprezentowali 
soleckie szko³y - Gimnazjum Publiczne nr 
2, Zespó³ Szkó³ i Szko³ê Podstawow¹ nr 4, 
jak równie¿ opiekunom grupy kibicuj¹cej 
na Festiwalu Lekkoatletycznym Dolcan 
Cup 2007. 

Telewizor
dla kibiców

W zawodach wziê³o udzia³ blisko 200 
zawodników z Austrii, S³owacji, Niemiec  
i Polski. Województwo kujawsko-
pomorskie  reprezentowa³y klubu               
z Inowroc³awia i Solca Kujawskiego.        
Z naszych zawodników najlepiej spisa³a 
siê Aleksandra Dyba³, która zdoby³a z³oty 
medal w kata juniorek m³odszych. Dla 
Solca br¹zowe medale zdobywa³ tak¿e 
Krzysztof Feter, który by³ trzeci w kata 
juniorów m³odszych oraz w kumite do 
60kg. Nasze miasto reprezentowali tak¿e 
Pawe³ Elszyn (4 miejsce w kata) oraz 
Martyna Wiemann  i  Adrianna 
Jakubiec. Inowroc³aw przywióz³ trzy 
srebrne medale i jeden br¹zowy. - Wyjazd 
do Wiednia by³ tak¿e okazj¹ do zwiedzenia 
tego piêknego miasta. Ekipy z Solca            
i Inowroc³awia wyd³u¿y³y wiêc swój pobyt 
o 4 dni. Wspania³a atmosfera towarzyszy³a 
nie tylko zawodom ale i podczas ca³ego 
pobytu. Zawodnicy spali za darmo w sali 
gimnastycznej (dojo) szefa Austriackiej 
Organizacji Karate Kyokushin sensei 
Marka Kubka. Zaoszczêdzone pieni¹dze 
mo¿na wiêc by³o wydaæ na park rozrywki    

i zwiedzanie Wiednia. Za rok planujemy 
wybraæ siê wiêksz¹ liczb¹ zawodników, 
Wiedeñ jest faktycznie niezwyk³¹ stolic¹.  
W tym miejscu chcielibyœmy serdecznie 
podziêkowaæ pani Ewie Dyba³, która 
opiekowa³a siê nasz¹ reprezentacj¹ 
podczas ca³ego pobytu w Austrii - 
powiedzia³ Tomasz Marcysiak, trener 
soleckich karateków.

Wiedeñska victoria

Ju¿ po raz trzeci Oddzia³ “Pusz-
czañski" PTTK zorganizowa³ Zlot 
Turystów Puszczy Bydgoskiej.

B a z ¹  b y ³ a  " h a r c ó w k a "  Z H P.  
Pierwszego dnia turyœci zwiedzili Radiowe 
Centrum Nadawcze Polskiego Radia          
i uczestniczyli w œwiêtojañskiej imprezie 
zorganizowanej przez Soleckie Centrum 
Kultury "Wi³a wianki". Wieczorem wziêli 
udzia³ w kilku konkurencjach sprawnoœ-
ciowych. Drugiego dnia uczestnicy zlotu  
w dwóch grupach - pieszej i rowerowej 
zwiedzili okolice Solca Kujawskiego.      
W zlocie uczestniczy³o 85 turystów           
z Solca, Leszna, £odzi, Gdañska, 
Inowroc³awia i Torunia. Organizatorzy 
sk³adaj¹ serdeczne podziêkowanie za 
pomoc w zorganizowaniu zlotu: Urzêdowi 

Miasta i Gminy w Solcu Kujawskim, ZHP 
w Solcu Kujawskim, Soleckiemu Centrum 
K u l t u r y ,  P i e k a r n i  " P a w e ³ e k "  
J.P.Machciñskich, w³aœcicielowi sklepu 
"Sukces" oraz Markowi Sa³kowi - w³aœci-
cielowi firmy "AUTOS".

Zjechali do Solca
po raz trzeci

Jednym z punktów pobytu by³ udzia³  
w konkurencjach sprawnoœciowych.

Burmis trz  Antoni  Nawrocki  
podpytywa³ o tajniki przepisu na 
przyrz¹dzenie tak pysznej grochówki. 
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Stowarzyszenie na Rzecz Osób 
Niepe³nosprawnych oraz Miejsko-
Gminny Oœrodek Pomocy Spo³ecznej      
w Solcu Kujawskim sk³adaj¹ serdeczne 
podziêkowania sponsorom za wsparcie 
finansowe i rzeczowe na zorganizowanie 
„Dnia Dziecka” i  „Festynu rodzinnego dla 
osób niepe³nosprawnych”. Dziêki 
Pañstwa pomocy mogliœmy równie¿ 
zorganizowaæ dzieciom wyjazd do 
Multikina i McDonald'a w Bydgoszczy.

Za pomoc i okazane serce dziêkujemy:
! A. Siemianowskiemu - PHU „SIMI”
! W. Oœko - Zak³ad Przetwórstwa 

Tworzyw Sztucznych i Gumy
! M. Sa³kowi - Przedsiêbiorstwo 

Wielobran¿owe „AUTOS”
! T. ̄ alisowi - „UNIBEST” 
! M. Ma³eckiemu- „SOLBET” 
! J .  J a r c z y ñ s k i e m u  -  Z a k ³ a d  

Wielobran¿owy „KLIMAT”
! A. Drzewieckiemu  - „PASACO” 
! J. P. Machciñskim -  PHU „Pawe³ek”
! Przedsiêbiorstwu- „Drobex”
! Firmie „Jutrzenka” w Bydgoszczy.

Impreza
sponsorowana

W niedzielê 8 lipca br. w koœciele Œw. 
Stanis³awa odbêdzie siê inauguracyjny 
koncert  I I  Soleckich Wieczorów 
Organowych i  Kameralnych. Jak 
poinformowa³ Micha³ Kuligowski, 
przewodnicz¹cy komitetu organizacyjnego 
SWO, wyst¹pi mistrz improwizacji dr 
Tomasz Orlow z Cieszyna. Pocz¹tek 
k o n c e r t u ,  n a  k t ó r y  w  i m i e n i u  
organizatorów serdecznie zapraszamy       
o godz. 19.00. Wstêp wolny.

Koncert
organowy

MA£¯EÑSTWA:
Joanna Socha - Daniel Marjanek  (23 czerwca 2007 r.)

Patrycja Dressler - Krystian Cielas  (23 czerwca 2007 r.)
Gra¿yna Kilian - Miros³aw Bryl  (30 czerwca 2007 r.)

Kamila Bigoñ - Rados³aw So³tyszewski  (30 czerwca 2007 r.)

Najlepsze ¿yczenia na nowej drodze ¿ycia!

USC zanotowa³

Z badañ fizyko - chemicznych               
i mikrobiologicznych wody z ujêcia              
w Przy³ubiu zakoñczonych 4 czerwca br. 
( p r ó b k i  p o b r a n o  3 1  m a j a  b r . ) ,                        
a przeprowadzonych przez Wojewódzk¹ 
Stacjê Sanitarno - Epidemiologiczn¹         

w Bydgoszczy wynika, ¿e jakoœæ wody    
w badanym zakresie odpowiada 
wymaganiom sanitarnym okreœlonym   
w rozporz¹dzeniu ministra zdrowia  z 29 
marca 2007 r. i nadaje siê do spo¿ycia 
przez ludzi.

Woda zdatna
do picia

Podczas festynu samorz¹dowców 
powiatu bydgoskiego, w którym uczest-
niczy³a dru¿yna z naszego miasta niestety 
nie zajêliœmy pierwszego miejsca. Po 
przeprowadzeniu wszystkich konkurencji 
m.in. podnoszenia ciê¿arka, wioœlarza, 
roweru i strza³ów do bramki okaza³o siê, ¿e 
byli od nas lepsi. Jednak na os³odê musia³o 
naszym kibicom i zawodnikom wystar-
czyæ ciep³e przyjêcie wystêpu m³odej 
wokalistki z Centrum Edukacji Wokalnej 
kierowanej przez Józefa GuŸdzio³a - 
Karoliny Og³ozy. M³oda solecczanka 
wykona³a dwie piosenki: „Niedoros³a 
mi³oœæ” - Georginy oraz „To nie ja by³am 
Ew¹” - z repertuaru Edyty Górniak. Obie 
zosta³y owacyjnie przyjête przez     
publicznoœæ. 

W Koronowie
na festynie
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